
ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ : 30.01.2017 

ΑΡΙΘΜΟΣ ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ : 1η 

ΑΡΙΘΜΟΣ ΑΠΟΦΑΣΗΣ : 8η 

ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΑΠΟΦΑΣΗΣ : 30.01.2017 

 

ΑΡΙΘΜ.ΠΡΩΤ: 1331/15-02-2017 

Συζήτηση για το θέµα των ζηµιών που προκλήθηκαν από την πτώση 

κεραυνού στο ∆ηµοτικό Σχολείο Πουρίου. 

 

∆ήµαρχος: Κουτσάφτης Παναγιώτης 

 

ΣΥΝΘΕΣΗ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ∆ΗΜΟΥ ΖΑΓΟΡΑΣ - ΜΟΥΡΕΣΙΟΥ  

Πρόεδρος: Χιώτης ∆ηµήτριος  

Αντιπρόεδρος : Καµπούρης Νικόλαος  

Γραµµατέας: Κουτσελίνης Προκόπιος    

  

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ :  

1.ΣΟΥΛ∆ΑΤΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

2.ΧΡΙΣΤΟ∆ΟΥΛΟΥ ΓΕΩΡΓΙΑ  

3. ΚΟΝΤΟΓΙΩΡΓΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

4.ΑΛΤΙΝΗΣ ΑΝΕΣΤΗΣ  

5.ΜΑΡΓΑΡΙΤΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

6.ΒΑΣΤΑΡ∆ΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

7. ΓΑΡΥΦΑΛΛΟΥ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ  

8. ΚΑΟΥΝΑΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  

9.ΡΕΠΑΝΙ∆ΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  

10.ΣΑΜΑΡΑ ΜΑΡΙΑ  

11.ΜΠΡΙΖΗΣ ΘΕΟ∆ΩΡΟΣ  

12.ΚΑΤΣΙΦΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

13.ΛΑΣΚΟΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

14.ΤΣΑΠΡΑΖΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  

15.ΚΟΥΡΕΛΑΣ ΤΡΙΑΝΤΑΦΥΛΛΟΣ      

16.ΤΣΕΛΕΠΗΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

ΑΠΟΝΤΕΣ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ :  

1.ΕΥΑΓΓΕΛΟΥ ΝΙΚΟΛΑΟΣ  

2.ΧΙΩΤΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ - ΜΑΡΙΝΟΣ  
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ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕ∆ΡΟΙ ∆ΗΜΟΤΙΚΩΝ & ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ:  

1.ΨΑΘΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ - ∆.Κ. ΖΑΓΟΡΑΣ  

2.ΧΙΩΤΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ -Τ.Κ. ΠΟΥΡΙΟΥ  

3.ΜΑΡΓΑΡΙΤΗΣ ΣΤΕΦΑΝΟΣ - Τ.Κ. ΑΝΗΛΙΟΥ  

4. ΧΡΙΣΤΟ∆ΟΥΛΟΥ ΑΛΕΞΑΝ∆ΡΟΣ - Τ.Κ. ΑΓΙΟΥ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΥ  

5. ΜΑΜΟΥΡΗΣ  ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ - Τ.Κ. ΜΟΥΡΕΣΙΟΥ  

6. ΝΑΝΟΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ - Τ.Κ. ΤΣΑΓΚΑΡΑ∆ΑΣ  

7. ΝΑΝΟΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ - ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΣ Τ.Κ. ΞΟΥΡΥΧΤΙΟΥ.  

ΑΠΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕ∆ΡΟΙ ∆ΗΜΟΤΙΚΩΝ & ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ :  

1.ΓΛΟΥΜΗΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ - Τ.Κ. ΚΙΣΣΟΥ  

2. ΚΟΥΦΟΓΙΑΝΝΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ - Τ.Κ. ΜΑΚΡΥΡΡΑΧΗΣ  

 

  Σύµφωνα µε τη µε αριθµό πρωτ : 294/25-01-2017 έγγραφη πρόσκληση του  

κ. Προέδρου, που επιδόθηκε κατά τα νόµιµα και τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 

3852/2010.  

Ο ∆ήµαρχος κ. Κουτσάφτης Παναγιώτης, προσκλήθηκε νόµιµα, σύµφωνα µε 

το άρθρο 67 παρ. 6 του Ν. 3852/2010 και παρέστη στην συνεδρίαση. 

Ο επικεφαλής της ελάσσονος µειοψηφίας, ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. 

Τσαπράζης Βασίλειος προσήλθε µετά την λήψη των παρουσιών και πριν την 

συζήτηση των θεµάτων εκτός ηµερήσιας διάταξης και αποχώρησε κατά τη διάρκεια 

της συζήτησης του 3ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Κουρελάς Τριαντάφυλλος προσήλθε κατά τη 

διάρκεια της συζήτησης του 4ου θέµατος εκτός ηµερήσιας διάταξης και αποχώρησε 

κατά τη διάρκεια της συζήτησης του 3ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Κατσιφός Απόστολος αποχώρησε κατά τη 

διάρκεια της συζήτησης του 7ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Τσελεπής Απόστολος αποχώρησε κατά τη 

διάρκεια της συζήτησης του 3ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 

Μετά την συζήτηση των θεµάτων εκτός ηµερήσιας διάταξης ο κ. ∆ήµαρχος 

ενηµέρωσε σχετικά µε  τα προβλήµατα που προκλήθηκαν από την έντονη κακοκαιρία 

και την αντιµετώπισή τους από πλευράς του ∆ήµου καθώς επίσης και για επαφές 

που είχε για το λόγο αυτό µε τους αρµόδιους Υπουργούς και Υφυπουργούς , ζήτησε 

από τους Προέδρους των Κοινοτήτων να προχωρήσουν στην καταµέτρηση των 

ζηµιών στα υδρόµετρα και στα δίκτυα ύδρευσης  και ενηµέρωσε το σώµα για την 

εξέλιξη στο θέµα του ξενοδοχείου του Κληροδοτήµατος Χριστοπούλου. 

Η επικεφαλής της µείζονος µειοψηφίας κατέθεσε προφορικώς ερωτήσεις (οι 

οποίες αναλυτικά καταγράφονται στα αποµαγνητοφωνηµένα πρακτικά της 

συνεδρίασης ), σχετικά µε τα προβλήµατα που δηµιουργήθηκαν από την κακοκαιρία 
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στο οδικό δίκτυο και στο δίκτυο υδροδότησης, έλλειψη αλατιού κ.λ.π.  και αν έγιναν οι 

απαραίτητες ενέργειες προς την Περιφέρεια για την επίλυσή τους. 

Στις παραπάνω ερωτήσεις απάντησε ο κ. ∆ήµαρχος τονίζοντας ότι υπάρχει 

συνεχής επικοινωνία και συνεργασία µε την Περιφέρεια για την επίλυση αυτών των 

προβληµάτων και όσον αφορά τα προβλήµατα στην υδροδότηση αυτά οφείλονται 

κυρίως στις ζηµιές που προκλήθηκαν από τις χαµηλές θερµοκρασίες και στην 

χαµηλή στάθµη νερού των πηγών και των δεξαµενών.  

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος της µείζονος µειοψηφίας κ. Μπρίζης Θεόδωρος 

επεσήµανε µε τη σειρά του τα προβλήµατα τα οποία προκλήθηκαν από την 

κακοκαιρία και ζήτησε διευκρινήσεις σχετικά µε τα έσοδα από το Νανοπούλειο 

Εµπορικό Κέντρο και γιατί δεν προχωρά ο ∆ήµος στην ανακαίνισή του.  

 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α  Α Π Ο Φ Α Σ Η Σ  

  Από το πρακτικό της 1ης Τακτικής Συνεδρίασης του ∆ηµοτικού Συµβουλίου 

του ∆ήµου Ζαγοράς - Μουρεσίου, που συνεδρίασε στην αίθουσα Συνεδριάσεων του 

∆ήµου Ζαγοράς - Μουρεσίου, στη Ζαγορά, την 30.01.2017, ηµέρα ∆ευτέρα και ώρα 

18:30. 

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει απαρτία, ο κ. Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη 

της συνεδρίασης.  

Στη Συνεδρίαση παραβρέθηκε η ∆ηµοτική Υπάλληλος κ. Τσόγκα Αικατερίνη, 

για την τήρηση των πρακτικών.  

 

ΘΕΜΑ : 2ο 

Συζήτηση για το θέµα των ζηµιών που προκλήθηκαν από την πτώση κεραυνού στο 

∆ηµοτικό Σχολείο Πουρίου. 

 

Στη συνεδρίαση, παραβρέθηκαν και εκπρόσωποι του Συλλόγου Γονέων & 

Κηδεµόνων του ∆ηµοτικού Σχολείου Πουρίου. 

Ο κ. Πρόεδρος, έδωσε το λόγο στον Αντιδήµαρχο ∆.Ε. Ζαγοράς, κ. 

Κοντογιώργο Απόστολο, ο οποίος ενηµέρωσε το σώµα για τις ζηµιές που 

προκλήθηκαν από τη πτώση κεραυνού στο ∆ηµοτικό σχολείο Πουρίου, καθώς και για 

τις ενέργειες στις οποίες προέβη ο ∆ήµος, κι ανέφερε τα παρακάτω: 

Ενηµερώθηκε ο κατασκευαστής του αλεξικέραυνου και σαν υπηρεσία κάναµε 

αίτηση στο Τεχνικό Επιµελητήριο, προκειµένου να γίνει αυτοψία και να έχουµε 

επίσηµο πόρισµα. Έγινε επίσης συνεδρίαση της Σχολικής Επιτροπής Α/θµιας 

Εκπαίδευσης και ενηµερώθηκε και ο Σύλλογος Γονέων και Κηδεµόνων. Πρόθεση του 

∆ήµου είναι να ελεγχθούν όλα τα αλεξικέραυνα στα σχολεία του ∆ήµου. Επίσηµη 

απάντηση θα έχουµε από τον πραγµατογνώµονα, ο οποίος θα διενεργήσει τον 

έλεγχο. Πρόθεσή µας είναι να υπάρχουν παντού αλεξικέραυνα. 

Ο Πρόεδρος της Τ.Κ. Πουρίου, κ. Χιώτης Νικόλαος, ανέφερε τα παρακάτω: 
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Ζητάµε να κατέβει άµεσα από το ∆ηµοτικό Σχολείο ο σωλήνας στήριξης του 

αλεξικέραυνου και να βρεθεί λύση καλής λειτουργίας του αλεξικέραυνου και να µην 

υπάρχουν αλεξικέραυνα στα σχολεία. Η έκθεση του αρµόδιου πραγµατογνώµονα να 

περάσει από ∆ηµοτικό Συµβούλιο προς ενηµέρωση. 

Η Αντιπρόεδρος του Συλλόγου Γονέων & Κηδεµόνων Πουρίου,κ. Ειρήνη 

Κυραννού, ανέφερε τα παρακάτω: 

Ήµασταν τυχεροί που το συµβάν έγινε νύχτα και όχι κατά τη διάρκεια των 

µαθηµάτων. Ευχαριστούµε το ∆ήµο που βοήθησε και κάλεσε άµεσα το Τεχνικό 

Επιµελητήριο. Ανησυχούµε όµως και ζητούµε το επόµενο αλεξικέραυνο που θα 

τοποθετηθεί να έχει σωστή γείωση για να µην προκληθούν ξανά τέτοιες ζηµιές.  Να 

γίνει σωστή εγκατάσταση και αυτό να µας πιστοποιηθεί εγγράφως. Επίσης οι 

τεχνικές προδιαγραφές απαιτούν να υπάρχει στον πίνακα αντικεραυνική προστασία. 

Να µην γίνονται πλέον λάθη. 

Ο Αντιδήµαρχος ∆.Ε. Ζαγοράς, κ. Κοντογιώργος Απόστολος, ανέφερε τα 

παρακάτω: 

Θα ανατεθεί από το ∆ήµο σε ηλεκτρολόγο µηχανολόγο η νέα εγκατάσταση 

και αυτός θα υπογράψει το αντίστοιχο πιστοποιητικό καλής λειτουργίας. Οι 

∆ιευθύνσεις Πρωτοβάθµιας & ∆ευτεροβάθµιας Εκπαίδευσης του Νοµού το ζήτησαν 

αυτό, για όλα τα σχολεία του ∆ήµου. Το πιστοποιητικό καλής λειτουργίας που θα 

εκδοθεί από τον εγκαταστάτη και τα σχετικά έγγραφα, αλλά και το πόρισµα του 

Τεχνικού Επιµελητηρίου, θα δοθούν και στο Σύλλογο Γονέων και Κηδεµόνων και θα 

έρθουν και στο Σώµα προς ενηµέρωση, µόλις είναι έτοιµα. 

Ο επικεφαλής της ελάσσονος µειοψηφίας. ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. 

Τσαπράζης Βασίλειος. ανέφερε τα παρακάτω: 

Το θέµα είναι πολύ σοβαρό. Να ελέγξουµε όλα τα δηµοτικά κτίρια αν έχουν 

αλεξικέραυνο, αν υποχρεούνται να έχουν και να τοποθετηθούν. Η αντιµετώπιση από 

πλευράς του δήµου στο συγκεκριµένο θέµα, δεν ήταν η σωστή. Ο ∆ήµος πρέπει να 

επισπεύσει τις ενέργειες για να έρθει ειδικός. Έχει σηµασία ποιος κατασκεύασε το 

αλεξικέραυνο και πρέπει να δούµε πως γίνονται οι αναθέσεις, τα δηµόσια έργα και οι 

δηµοπρασίες. Πρέπει να υπάρχει σωστή µελέτη και εγκατάσταση. 

Στη συνέχεια,ο κ. Πρόεδρος κάλεσε το Σώµα σε ονοµαστική ψηφοφορία 

προκειµένου να αποφασίσει επί του θέµατος.  

Υπέρ της έγκρισης της ενηµέρωσης για το θέµα των ζηµιών που 

προκλήθηκαν από την πτώση κεραυνού στο ∆ηµοτικό Σχολείο Πουρίου, καθώς και 

για τις ενέργειες στις οποίες προέβη ο ∆ήµος, ψήφισαν όλοι οι παρόντες ∆ηµοτικοί 

Σύµβουλοι, ήτοι: 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Σουλδάτος Απόστολος, ο Πρόεδρος του 

∆ηµοτικού Συµβουλίου κ. Χιώτης ∆ηµήτριος, η Αντιδήµαρχος κ. Χριστοδούλου 

Γεωργία, ο Αντιδήµαρχος κ. Κοντογιώργος Απόστολος, ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. 

Αλτίνης Ανέστης, ο Αντιδήµαρχος κ. Μαργαρίτης Κωνσταντίνος,ο ∆ηµοτικός 
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Σύµβουλος κ. Βασταρδής Κωνσταντίνος, ο Αντιδήµαρχος κ. Γαρυφάλλου 

Αναστάσιος, οι ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι, κ. Καουνάς Βασίλειος, κ. Ρεπανίδης 

Βασίλειος,ο Γραµµατέας του ∆ηµοτικού Συµβουλίου, κ. Κουτσελίνης Προκόπιος, οι 

∆ηµοτικοί Σύµβουλοι  κ. Σαµαρά Μαρία,κ. Μπρίζης Θεόδωρος, κ. Κατσιφός 

Απόστολος,κ. Λάσκος Κωνσταντίνος, ο Αντιπρόεδρος του ∆.Σ. κ. Καµπούρης 

Νικόλαος, οι ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι κ. Τσαπράζης Βασίλειος, κ. Κουρελάς 

Τριαντάφυλλος και κ. Τσελεπής Απόστολος. 

 

Το ∆.Σ. αφού έλαβε υπόψη του:  

• Την ενηµέρωση από τον Αντιδήµαρχο ∆.Ε. Ζαγοράς, κ. Κοντογιώργο 

Απόστολο 

• Την ενηµέρωση από τον Πρόεδρο της Τ.Κ. Πουρίου κ. Χιώτη Νικόλαο. 

• Την ενηµέρωση από τα µέλη του Συλλόγου Γονέων & Κηδεµόνων ∆ηµοτικού 

Σχολείου Πουρίου 

• Τις διάφορες τοποθετήσεις  

• Τα αποτελέσµατα της ονοµαστικής ψηφοφορίας  

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 
 

Εγκρίνει την ενηµέρωση για το θέµα των ζηµιών που προκλήθηκαν από την πτώση 

κεραυνού στο ∆ηµοτικό Σχολείο Πουρίου, καθώς και για τις ενέργειες στις οποίες 

προέβη ο ∆ήµος. 

 

Η απόφαση αυτή πήρε αριθµό 8/2017.  

Αφού αναγνώσθηκε και συντάχθηκε το παρόν πρακτικό, υπογράφεται ως 

εξής :  

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΤΟΥ ∆.Σ.               ΤΑ ΜΕΛΗ  

(ΑΚΟΛΟΥΘΟΥΝ ΥΠΟΓΡΑΦΕΣ)  

                            ΠΙΣΤΟ ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ, 15.02.2017  

O ∆ΗΜΑΡΧΟΣ ΖΑΓΟΡΑΣ - ΜΟΥΡΕΣΙΟΥ  

 

 

ΚΟΥΤΣΑΦΤΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ    
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